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Abstract (en)
The railway track comprises a relatively hard permanent way, a ballast arranged on the latter, rail supports comprising at least one concrete element
(1), and two lengths of rail (3) arranged and fixed parallel on the said supports on one side of the concrete elements, characterised in that a method
which is known per se is used for connecting the elements (1) by their lower face (1b) lying opposite the rail (3) to a visco-elastic base pad (4), the
novelty being that the visco-elastic material is a substantially non-porous material having a density greater than 0.9 and a resistance to fragmentation
and abrasion which is expressed by a weight loss in the concrete cubes coated with the said material of less than 0.2% after 1,500 revolutions of a
test-machine drum, the test procedure used here being a routine Los Angeles-type procedure. <IMAGE>

Abstract (fr)
Voie ferrée comprenant une plateforme relativement dure, un ballast disposé sur cette dernière, des supports de rail comprenant au moins une pièce
(1) en béton, et deux files de rail (3) disposées et fixées parallèlement sur lesdits supports, sur un côté des pièces en béton, caractérisée en ce que,
de manière connue en soi, les pièces (1) sont liées, sur leur face inférieure (1b) opposée au rail (3), à une semelle (4) en matériau visco-élastique,
et de manière nouvelle le matériau visco-élastique est une matière substantiellement non poreuse, ayant une densité supérieure à 0,9, et présentant
une résistance à la fragmentation et à l'abrasion, exprimée par la perte de poids de cubes de béton revêtus dudit matériau, selon une procédure
d'essai de routine, du type Los Angeles, inférieure à 0,2 %, au bout de 1500 tours du tambour de la machine d'essai. <IMAGE>
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